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Aan: College van Burgemeester en Wethouders gemeente Maastricht 

Van: PvdA Maastricht 

Betreft: Technische vragen n.a.v. De GR BsGW: 

Datum: 19-05-2019 

Geacht College, 

Het lezen van het raadsvoorstel GR BsGW en bijlagen hebben bij de fractie van de PvdA vragen 

opgeroepen van Technische aard. 

1) De laatste jaren stijgt het aantal bezwaren dramatisch.

Waaraan ligt dit volgens de wethouder?

2) In het raadsbesluit wordt aangegeven dat dit mede zou komen door bureaus die volgens een no cure-

no pay systeem werken. Vorig jaar heeft de Wethouder een schrijven aan de TK laten toekomen

inzake deze tendens. Welk antwoord heeft de wethouder hierop gekregen?

3) Volgens de PvdA is de verhoging van het aantal bezwaren gelegen in het feit dat de waarderingen

overwegende foutief zijn.

Vanaf 2022 verandert de berekeningsmethode van inhoud naar Gebruiksoppervlakte.

Is de wethouder van mening dat deze aanpassing niet per definitie de oplossing is voor de vele

foutieve waarderingen?

4) Het aantal bezwaren kan drastisch omlaag als de kwaliteit van de waarderingen omhoog gaat.

Hierdoor zal er ook minder "speelveld" zijn voor de bureaus die in het raadsvoorstel aangehaald

worden.

Wat gaat de wethouder eraan doen de kwaliteit te verbeteren?

  Namens de PvdA Maastricht 

Henri Borgignons 

Burger (niet) raadslid 
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